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В статье рассматривается проблема применения меры пресечения в виде заключения под стражу и обеспечения надлежащей правовой 
процедуры с целью исключения произвольного ее применения. В контексте правовой определенности анализируется сущность подозрения 
и обвинения. Отмечается, что подозрение, по сути являясь предположением о причастности лица к совершенному преступлению, таит 
в себе более высокую вероятность ошибки, чем основанное на совокупности достаточных доказательств обвинение в совершении 
лицом преступления. Аргументируется необходимость сохранения выдвижения обвинения как предпосылки правомерного применения 
заключения под стражу. 
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The article deals with the issue of applying a measure of restriction in the form of detention and ensuring due process of law in order to exclude 
its arbitrary application. The essence of suspicion and accusation was analyzedin the context of legal certainty. It noted that suspicion, in fact, be-
ing an assumption that a person was involved in a committed crime, concealed a higher probability of error than an accusation based on a set of 
suffi cient evidence that a person had committed a crime. The author argued that it was necessary to maintain the bringing of charges as a prere-/
quisite for the lawful use of detention.

Keywords: right to security, detention, imprisonment conditions, reasonableness of suspicion, accusation.

DOI: 10.18572/1812-3783-2020-2-12-16

Уголовный процесс




